

INDUSTRY

Published by Industry Five | January 20, 2020

The Government of the Democratic Republic of Congo is pleased to announce the public-private partnership and launch of the INDUSTRY FIVE CONGO, a \$250M modern manufacturing program, providing 1,000+ modern manufacturing jobs in the DRC with the capacity to build 1M+ computers per year in-country for domestic and intra-Africa trade.

INDUSTRY FIVE CONGO is a modern manufacturing company powered by state-of-the-art technology, released this January at BETT 2020 in London, provided by Microsoft, Intel, and JPIK, the world's leading supplier of edtech devices. IS Congo aims to promote local economic development and innovation through implementation of 21st century tech careers.

The stated strategic goals of the DRC's Government, including the Ministry of Industry and Her Excellency, First Lady of DRC, Denise Tshisekedi's Foundation were the catalyst for INDUSTRY FIVE CONGO's partnership with the DRC Government.

The factory site will also serve as a center for community support, providing space for incubators, accelerators, STEM-aligned students, young entrepreneurs, and aspiring tech developers. The IS factory system will produce modern, durable educational devices that support the government's goal of improving digital literacy throughout the country. The factory system will aid in creating a dynamic Congolese society, to promote access to tech careers, ethical values, and highlight women's rights throughout the DRC.

IMPLEMENTATION GOALS include:

- *1,000+ modern manufacturing jobs*
- *Manufacturing capacity of +1M devices (computers) per year*
- *Establishing a center of excellence for the community*

Implementation directly supports The First Lady of the DRC's goals, including:

- *Increasing of future careers for women*
- *Increasing digital literacy education*

The Company announced that work has already begun in Kinshasa and the first computer labelled "Made in Congo" is scheduled to ship on 1 June 2020.

Le gouvernement de la République démocratique du Congo est heureux d'annoncer le partenariat public-privé et le lancement de INDUSTRY FIVE CONGO, un programme de fabrication moderne de 250 millions de dollars, offrant à plus de 1000 emplois fabrications modernes la capacité de construire plus d'un million d'ordinateurs par an dans le pays pour le commerce intérieur et intra-africain.

INDUSTRY FIVE CONGO est une entreprise de fabrication moderne propulsée par une technologie de pointe, lancée en janvier à BETT 2020 à Londres, fournie par Microsoft, Intel et JPIK, le premier fournisseur mondial d'appareils edtech, pour promouvoir le développement économique local grâce à la mise en œuvre de carrières technologiques du 21e siècle.

Les objectifs stratégiques déclarés du gouvernement de la RDC, y compris le ministère de l'Industrie et Son Excellence, La Première Dame de la RDC, la Fondation Denise Nyakeru Tshisekedi de Denise Tshisekedi, ont été le catalyseur du partenariat de l'INDUSTRY FIVE CONGO avec le gouvernement de la RDC.

Le système de l'usine sera un centre de soutien communautaire, offrant un espace pour les incubateurs, les accélérateurs, les étudiants et les futurs développeurs de technologies. Le système d'usine produira des dispositifs éducatifs modernes et durables qui soutiendront l'objectif du gouvernement d'améliorer la culture numérique dans tout le pays. Le système des usines contribuera à créer une société congolaise dynamique, à promouvoir l'estime de soi, les valeurs éthiques et à mettre en valeur les droits des femmes à travers la RDC.

LES OBJECTIFS DE MISE EN ŒUVRE comprennent:

- o 1000+ emplois de fabrication moderne
- o Capacité de fabrication de + 1M d'appareils (ordinateurs) par an
- o Mise en place d'un centre d'excellence pour la communauté

La mise en œuvre soutient directement les objectifs de la Première Dame de la RDC, notamment:

- o Augmentation des carrières futures des femmes
- o Augmentation de l'éducation à l'alphabétisation numérique

<https://www.industryfive.io/press-room>